
Klepp kommune
BORE SKULE

Verdalsvegen 31

4351 Kleppe
Tlf 51 78 97 20

Møtereferat FAU Bore skule

Møtedato: 21.02.24 Møtetid: 20.15-22.00 Møtestad: Bore skule
Møtedeltakarar:
Gry Eileen Grude 1A

Helene Seldal 1B

Olav Andreas Lura (Leder/KFU) 2D

Gaute Hovtun (Referent) 3B

Ine Bjorheim Berge 4A

Kim Roger Mæland 4C

Hege Suphellen Guggedal 5A

Katarzyna Sziwa 5B

Lill Christine Vien (Nestleder/SU/SMU leder) 6B

Linda Tveit Paulsen (Kasserer/vara SU/SMU) 6B

Jorun Beate Fylkesnes Rektor

Fraværende:

Iselin Aarsland Abrahamsen (SMU) 2C

Saksliste

Sak nr. Sak Ansvar Frist

23/24 30:
Godkjennelse av FAU møtereferat 09.01.2024 og innkallelse 21.02.2024 (3 min.)

● Referat og innkalling godkjennes uten innvendinger.

23/24 31:

Informasjon om Axis ved Daniel Thengs (7 min.)

● Daniel informerer om Axis’ arbeid. De har kapasitet til 150, men har pr. i
dag rundt 25 ungdommer på samlingene.

● Axis ønsker å nå ut til flere ungdommer i Klepp, og oppfordrer både foreldre
og ungdommer til å kontakte Daniel dersom det er noe de lurer på angående
ungdomsarbeidet.

23/24 32:
FAU leders tid - Februar (15 min.)

Økonomi
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● Uendret fra sist, men kommer til å bruke rundt 10 000 kroner til
foreldremøte. Dette går først og fremst til å dekke utgiftene til Barnevakten.

Foreldremøte mars 2024

● FAU-leder informerer om planen for foreldremøte.
● FAU vedtar å kjøpe inn en blomsterbukett som en takk til

foredragsholderen.

Komiteer

● FAU-leder informerer om gatecup. Avholdes tirsdag 30.april. På grunn av
utfordringer med å få dekket dugnadsbehovet, vurderer gatecupstyret å
åpne opp for å kjøpe seg fri fra dugnaden. Det vil etterpå bli tatt en
vurdering på om de da skal outsource noen av oppgavene knyttet til
gatecupen.

● Sykkelprøve-komiteen informerer om planene for vårens sykkelprøve for
4.trinn. Dato avtales med administrasjonen.

FAU 2024/25

● Olav og Gaute gir seg i FAU-styret pga skolebytte.
● Katarzyna, Ine og Kim Roger er ferdige med sine perioder, og ønsker i

utgangspunktet å sende stafettpinnen videre.

● Gry Eileen, Helene, Lill, Linda og Hege blir med videre.

Reflekskampanje

● FAU-leder informerer om reflekskampanjen

Trafikksikkerhet

● FAU-leder informerer om kampanjen. Hovedkonklusjonen er at den ikke har
vært like vellykket som sist år.

23/24 33:

Artikkel fra Jærbladet relatert til mobbing i grunnskolene på Jæren (20 min.)

Generell info

● FAU-leder påpeker at han som FAU-leder har sett hvor mye hardt og godt
arbeid skolen legger ned for å skape et trygt og godt skolemiljø. Rektor har
blant annet dette som eget punkt på hvert FAU-møte, og det er tydelig at
rektor og skolen generelt brenner for å skape et trygt og godt skolemiljø
blant elevene.

● Rektor påpeker at skolen har mange aktivitetsplaner. Rektor påpeker at
skolen ser alvorlig på det, samtidig peker rektor på at det er bra at skolen
jobber for at mobbesaker blir fanget opp.

Hvordan skal skolen konkret ta tak i mobbetallene ved skolen?

● Rektor informerer også om forskjellige elevundersøkelser de har for å fange
opp hvordan elevene har det. Skolen skal også ha undersøkelser som ikke er
anonyme for skolens personale.

● Skolen tar tak i alle saker som blir avdekket. Foreldrene blir involvert så
tidlig som mulig. Både foreldre til den som blir mobbet, og foreldre til
den/de som mobber.

● Rektor påpeker viktigheten av at skolen og foreldre spiller på lag for å få
bukt med mobbeproblemet.

Side 2



Er det for få ressurser ved skolen?

● Rektor sier at det i utgangspunktet ikke er for få ressurser. Det er likevel av
og til problematisk med hyppig korttidsfravær. Rektor påpeker at dette
sykefraværet ikke er knyttet til arbeidsforhold.

Hvordan skal skolen få koblet på foreldrene?

● Rektor informerer om viktigheten av god relasjon mellom skole og foreldre.
Samtidig er det viktig at det er god relasjon mellom foreldrene i klassen til
elevene, samt god relasjon mellom foreldre og elever i klassen.

23/24 34:

Rektors tid - Februar (15 min.)

Trygt og godt skolemiljø, inkludert språkbruk

● Rektor sier at lærere på skolen rapporterer om mindre stygg språkbruk blant
elevene.

Personalsituasjon/sykefravær

Økonomi

● For 2023 rapporterer skolen om 1% overforbruk. Dette er gode tall.

Annet

● Mobilbruk: Skolen har til nå hatt en praksis med at elevene kan ha mobilen
avslått i sekken. Nå ønsker rektor å innføre et totalforbud mot mobiltelefoner
og smartklokker. Dette ønsker rektor å kjøre gjennom FAU, SU og elevrådet
før det blir vedtatt. Rektor stiller seg med andre ord bak
kunnskapsministerens oppfordring.

● PALS (positiv atferd, støttende læringsmiljø): Skolen skal gjeninnføre PALS.
Dette er et godt program for å skape et trygt og godt læringsmiljø. FAU
støtter dette arbeidet.

23/24 35:
Informasjon fra SU møte (10 min.)

● Lill informerer fra SU-møtet og viser til referatet.

23/24 36:

Informasjon fra KFU møte (5 min.)

● FAU-leder informerer fra KFU-møtet.
● Presentasjon fra KFU angående psykisk helse vil bli lastet opp på skolens

hjemmeside

23/24 37:

Eventuelt / andre saker (10 min.)

● Kim Roger tar opp en sak angående negativ roasting blant barn og unge.
● Neste møter er tirsdag 9.april

Referent
Gaute Hovtun
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